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Beantwoording EK vragen - implementatie Omgevingswet 

- BBB en GroenLinks  25 september 2023 

Aanleiding 

Op 25 september 2023 hebben de EK-leden Van Langen-Visbeek (BBB) en Kluit 

(GroenLinks-PvdA) vragen gesteld over de implementatie van de Omgevingswet 

naar aanleiding van het artikel ‘Flevoland verre van klaar voor de Omgevingswet’ 

in Binnenlands Bestuur’. Na dit artikel is er ook een vervolgartikel verschenen, in 

de beantwoording wordt hieraan gerefereerd. Het eerste artikel is gebaseerd op 

oudere onderszoeksdata, en keek terug, daarnaast was de onderzoeksvraag 

gericht op het verloop van de interbestuurlijke samenwerking en niet gericht op 

de stand van zaken richting inwerkingtreding. Daarmee is dit onderzoek niet 

geschikt voor het huidige beeld over de stand van zaken richting inwerkingtreding 

van de Omgevingswet in Flevoland. Bijgaand vindt u de beantwoording. 

Geadviseerd besluit 

U wordt geadviseerd in te stemmen met de antwoorden op de schriftelijke vragen 

van de leden Van Langen-Visbeek (BBB) en Kluit (GroenLinks-PvdA) en het sturen 

van het gevraagde afschrift van de beantwoording van deze vragen aan de 

Tweede Kamer. 

Toelichting 

De beantwoording van de vragen is opgesteld samen met de bij het onderzoek 

betrokken bevoegd gezagen in Flevoland. In de beantwoording gaat u in op de 

zorgen over de uitlatingen over het DSO die in het rapport worden aangehaald 

over de periode mei – oktober 2022 en hoe dit zicht tot de huidige situatie 

verhoudt. In de huidige lopende contacten zijn geen problemen bekend over het 

aansluiten, ook niet naar aanleiding van het contact naar aanleiding van de 

gestelde vragen. De betreffende bevoegd gezagen zijn aangesloten op STAM en 

STTR. Voor STOP geldt dat dit gebeurt door de lokale softwareleverancier. Er 

wordt gevraagd naar extra tijd en kosten, nu de problematiek niet speelt is hier 

geen sprake van. Ook zijn er geen signalen dat dit in andere regio’s speelt. De 

aangehaalde bewering over het participatie beleid in Flevoland wordt niet 

herkend, gezien het bestaande participatiebeleid bij de betrokken gezagen.  

 

Daarnaast wordt gevraagd naar het zorgvuldig informeren van het parlement. In 

dit proces is zoals u weet veel informatie met de kamer uitgewisseld via 

voortgangsbrieven, brieven specifiek gericht op techniek, de beantwoording van 

vragen en debatten. Daarnaast wordt steeds informatie actief openbaar gemaakt 
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op de website van het interbestuurlijke Programma Aan de Slag met de 

Omgevingswet. Daar wordt zorgvuldig mee omgegaan. De stand van zaken 

stabiliteit en performance van het DSO als geheel heeft u vermeldt in de 

voortgangsbrief implementatie Omgevingswet van 9 oktober 2023.  

 

Het artikel geeft aan dat er nog onvoldoende sprake is van de ‘één overheid 

gedachte’. Met een verschuiving naar monitoren en controleren in plaats van 

loslaten en dereguleren. Deze vergelijking is lastig te volgen. Op basis van het 

gedane onderzoek is dit niet een conclusie. Het is bekend dat bij het overgaan 

naar een nieuw systeem met nieuwe werkwijzen de focus allereerst op de eigen 

organisatie en het leren kennen van het systeem wordt gericht en vervolgens 

naar de omgeving. Het samenwerken en het maken van samenwerkingsafspraken 

is onderdeel van de implementatie en is in uitvoering. 

Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 

In de openbaar gemaakte versie van deze nota zijn alle persoonsgegevens van 

ambtenaren geanonimiseerd. 

 

Bijlagen 

Volgnummer Naam Informatie 

1 Beantwoording vragen BBB en 

Groen Links 

  

 




